
  

Dagsorden og referat 

 

For skolebestyrelsesmøder 

på Kliplev Skole 

 

 

Dato: 28. oktober 2024 

Tid: 17.30-19.30 

Sted: Personalerummet 

 

Afbud: 

 

Referent: 

 

Mødedeltagere: 

 

Lotte Dahl Rasmussen 

(Forældrerepræsentant) 

Ikke tilstede  

Tanja Buchwald Carstensen 

(Forældrerepræsentant) 

Thomas Veltz Majholt 

(Forældrerepræsentant) 

 

 Jan Niño Jørgensen 

(Skoleleder) 

 

Tina Frimodt Hansen 

(Forældrerepræsentant) 

Dorthe Kolbeck 

(Forældrerepræsentant) 

Ikke tilstede 

 Karen Linnet-Rasmussen 

(Forældrerepræsentant) 

 

Mark Schultz (Suppleant) 

ikke tilstede 

VAKANT (Suppleant) 

 

 Bodil Schelde (medarbejder 

repræsentant) 

 

Tina Ommen (medarbejder 

repræsentant) 

Sascha Fuchs (Afdelingsleder) 

 

 Elevrod 

(Elevrådsrepræsentant) 

Elevrod  

(Elevrådsrepræsentant) 

 

 

Ordstyrer: Sascha Fuchs 

 

Punkt Varighed Punkt Referat 

1  Velkomst  

Meddelelser/Til orientering 

2  Nyt fra skolen 1. Sekretærstilling: Vi søger en ny sekretær, da 

vores nuværende ønsker at reducere sin arbejdstid 



efter barsel. M. starter som sekretær på Varnæs 

Skole den 1. januar. Ansættelsesprocessen er i 

gang, og samtaler holdes den 20. november kl. 

16.00-19.00. Skolebestyrelsen opfordres til at 

deltage.  

2. Ny tilkaldevikar: Kristiana, 1. års 

læreruddannelsesstuderende, er ansat som 

tilkaldevikar.  

3. Lejrskole for 6. klasse: 6. klasse har været på 

lejrskole i Skibberhuset, Tønning. Vi ønsker at gøre 

dette til en fast tradition.  

4. Elevtal og behov: Elevtallet er steget med fem 

elever. Personalet er opmærksomme på forskellige 

behov blandt eleverne, og ledelsen overvejer ekstra 

støtte.  

5. Indkøb og forbedringer: Nye borde og stole er 

på vej til indskolingen. Der arbejdes på forbedringer 

ved cykelskuret og installation af lys. Nye 

computere er købt.  



6. Erasmus+ projekt til Island: Ledelsen, Tina, 

Malene og Pia har besøgt Island for at lære om 

inklusion. Mulighed for besøg i 2025 overvejes. 

3  Elevrepræsentanternes punkt 1. SALTO-forslag fra elevrådet: Therese og 

Amalie har deltaget i SALTO og givet forslag til 

forbedringer i matematikundervisningen.  

2. Forslag fra 6. klasse: Eleverne ønsker 

udflugter, æstetiske forbedringer, sunde snacks, nyt 

ur, toiletforbedringer, bordtennisområde, musik i 

klassen og nye legepladsfaciliteter.  

3. Forslag fra 0. klasse: Forslag om striber på 

multibanen, udvidelse af legepladsen med gynger 

og balancesnore. 

4  Fotografering Forskellene mellem nye tilbud fra SayOrange og 

tidligere fra Håber er drøftet. Tina har vurderet, at 

kvaliteten er uensartet. Ledelsen vil indhente nye 

tilbud fra Håber, Brødrene Lykke og Kokkjo. 

5  Kostpolitik Elevrådet har foreslået sundere alternativer i 

automaten, såsom sandwich og frugt. Elevrådet og 



skolens sundhedsteam er involveret, og 

sundhedsplejersken har udtrykt bekymring for 

automat-indholdet. Elevrådet har fremsat 

værdifulde forslag, og der stoles på deres 

beslutninger for sundere muligheder. 

6  Arbejdsdag Elevrådet har et stort ønske om at renovere 

pumptrack banen. Det er en god idé at overveje, 

hvad vi konkret mangler, og hvor der er behov for 

hjælp fra forældre og lokalområdet, eksempelvis 

håndværkere som tømrere eller snedkere. 

Derudover kan forældre også bidrage med 

malerarbejde, især i skolegården. 

 

Lad os alle tænke over, hvad vi kan gøre næste 

forår. Vi bør også overveje muligheden for at 

etablere en støtteforening, der kan hjælpe med 

disse initiativer. 

Drøftelser 



7  Madordning fremadrettet Skolens madordning er udfordret. Jan orienterer om 

mulige løsninger fremadrettet. 

INFO: BHV indfører en obligatorisk madordning fra 

1. januar 2025.  

Den nuværende madordning med mad-boden 

bruges ikke optimalt, og der er meget mad tilovers. 

Jan har undersøgt, om det er muligt at 

implementere en obligatorisk madordning for alle 

elever i folkeskolen, hvilket ikke er muligt. Det er 

heller ikke muligt at tilbyde gratis mad til alle, da 

skattepenge ikke kan bruges til dette formål. 

 

Der er dog mulighed for at etablere en frivillig 

madordning to gange om ugen. 

8  Eventuelt Næste SB-møde: Der blev mindet om, at vi vil 

diskutere mad, med Bodil som ansvarlig for emnet. 

Den 5. november er der et møde med de andre SB-

formænd. 

 



Personalets dag er planlagt til tirsdag den 26. 

november fra kl. 7.40 til 9.20. Det er vigtigt at få 

kontakt til forældrene i 6. og 3. klasse, hvor Karen 

er tovholder. SFU mødes kl. 7.15. den dag.  

 



MØDEKALENDER 2022-2023 

- SB-Møder afholdes typisk sidste mandag i måneden fra 17.30-19.30 

- Det er formandskabet, der fra møde til møde vurderer om mødet gennemføres virtuelt eller ved fysisk fremmøde 

 Måned Formøde Mødedatoer Andet Plan for arbejdet med principper og politikker 

1 August  29. Konstituerende 26.9.2022 

Plan for gennemgang af principper fremlægges 

28.11.2022 

Prioritering af næste års budget 

22.2.2023 

Timefordelingsplan 

27.3.2023 

Tilsyn fysiske rammer 

31.5.2023 

Tilsyn i trivsel og læring 

Inklusionsstrategi 

Årsberetning 

Aftaler for forældremøder i 2023/24. 

 

2 September  26.  

3 Oktober  31.  

4 November  28.  

5 December  19. Julefrokost 

6 Januar  30.  

7 Marts  27.  

8 April  24.  

9 Maj  22.  

10 Juni  19. Sommerhygge 

 


